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Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Torp IF 2023 
 

Styret viser til innkalling til årsmøte 

Årsmøtet avholdes den 21.mars kl 18 i salen på klubbhuset. Sarpsborgveien 419, 1658 Torp 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

Sak 2: Velge dirigent 

Sak 3:  Velge protokollfører 

Sak 4:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Sak 5:  Godkjenne forretningsorden (Vedlegg 1) 

Sak 6:  Godkjenne innkallingen 

Sak 7:  Godkjenne saklisten 

Sak 8:  Behandle Årsberetning fra: (Vedlegg 2) 

a) Hovedstyret  

b) Brytegruppa 

c) Håndballgruppa  

d) Fotballgruppa 

e) Barneidretten 

f) Husstyret 

Sak 9:  Behandle Torp IFs regnskap for 2022: (Vedlegg 3) 

Sak 10: Fastsette medlemskontingent og gi fullmakt til gruppestyrene til å fastsette treningsavgifter. 

Vedlegg 4   

Sak 11: Vedta budsjett for 2023 og handlingsplan for hovedstyret og de ulike gruppene (Vedlegg 5) 

Sak 12: Valg (Vedlegg 6) 

Sak 13: Avslutning av møtet 

 

Vedlagt følger følgende dokumenter: 
- Styrets forslag til forretningsorden 
- Årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger  
- Regnskap i revidert stand 
- Styrets forslag til medlemskontingent, og vedtak om fullmakt til å fastsette  
- Styrets forslag til budsjett 
- Valgkomiteens innstilling 

 

Ved spørsmål om årsmøtet, kan leder Erik Brostrøm kontaktes på 97715201 

Med vennlig hilsen 
styret  
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Vedlegg 1 – SAK 5: Styrets forslag til forretningsorden  
FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV ÅRSMØTE I TORP IF 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 

forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet 

når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid 

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere 

forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre 

innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

3. Behandling av forslag på årsmøtet 

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget 

skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.   

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 

aksepterer dette. 

4. Stemmegivning 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi 

hvilken sak det skal stemmes over. 

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å 

benytte skriftlig skjema.  

5. Protokoll 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å 

føre protokoll. 
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5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 

som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av avstemninger 

med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

5.3 Protokollen skal publiseres på hjemmesidene så snart den er godkjent. 
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Vedlegg 2 – SAK 8: Årsberetning, herunder gruppenes årsmeldinger 
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ÅRSBERETNING FRA HOVEDSTYRET FOR 2022 

 
Hovedstyret: 
Hovedstyret har i 2022 bestått av: 

Leder:    Erik Brostrøm 

Nestleder/sekretær:  Ole-Jørgen Torp 

Styremedlem:   Thomas Willadsen 

Styremedlem:   Monica Knudsen 

Leder i brytegruppa:  Bjørge Iversen 

Leder i fotballgruppa:  Robin Nyberg 

Leder i håndballgruppa:              Ann Charlott Jauert  

Fra hus-styret:   Roger Andersen  

Leder i damegruppa:  Eva Brostrøm 

Leder i barneidrettsgruppa Kamaldeep Chudasama 

 

 

2022 startet også med restriksjoner på aktivitet og begrensinger 

på grunn av koronapandemien. Dette påvirket noe av aktiviteten 

i klubben, men heldigvis har store deler av 2022 vært uten 

restriksjoner og de fleste arrangementer har latt seg gjennomføre 

i år. Det er veldig gledelig. Klubben kommet bra igjennom 

koronapandemien, men vi ser at det har vært frafall både blant 

aktive og frivillige i gruppene. I 2022 ble igjen Torpedagen 

arrangert, og det var stort fremmøte med mange barn og familier 

fra Torp til stede på Sportsplassen  

 

Medlemmer - møter - økonomi 
Torp IF har ca. 500 medlemmer, hvorav over 300 er under 18 år.  

Det har i perioden fra forrige årsmøte blitt avholdt 8 hovedstyremøter. Klubben har vært representert 

på møter og seminarer som Fredrikstad Idrettsråd har arrangert. I 2022 er det ikke utført store 

utbedringsprosjekter, men løpende vedlikehold er gjennomført. Det er også jobbet videre med planer 

for utbedring av nye toaletter i forbindelse med salen er laget. 

 

Eksisterende anlegg 
Både kunstgresset og treningshallen har fungert bra i 2022. Det god 

kapasitet både på banen og i hallen. Det er begrenset med hallkapasitet 

i Fredrikstad kommune så det er stor press på treningstider her. 

Håndballgruppa har i 2022 hatt utfordringer med å få nok treningstider 

og flere lag har kun fått treninger i gymsalen ved Borge 

ungdomsskole. Det jobbes mot kommunen for å få flere og bedre 

treningstider håndballgruppa. Salen på klubbhuset er et populær lokale 

for utleie til ulike arrangementer i lokalmiljøet. Salen har flere faste 

leietakere igjennom ukedagen og er utleid i de fleste helger i løpet av 

året. Stor takk til Wibeke og Finn-Arne Adriansen som administrerer 

og følger opp alt av utleie.  

 

Nytt nærmiljøanlegg 
Torp IF i samarbeid med Torp LSU har i 2022 søkt og fått tildelt spillemidler til spillemidler til 

sandvolley/håndballenbanen og pentaqanlegget. Det er nå klart til bygging. Det er etablert en 

prosjektorganisasjon sammen med Torp LSU og Torp Ve og Vel som skal drive prosjektet videre. 

Status per i dag er at det må utføres geologiske undersøkelser med hensyn på kvikkleire innen 

igangsettingstillatelse kan gis av kommunen og videre fremdrift kan fortsette. 
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Aktivitet 
Hovedstyret er svært fornøyde med det gode arbeidet som 

utføres i alle gruppene i Torp IF. Vi registrerer stor glede, 

iver og kreativitet blant de aktive, ledere og trenere. De 

sportslige resultater og andre aktiviteter, vil framgå av 

gruppenes årsrapporter. 

 

 

 

Hovedstyret vil takke alle tillitsvalgte og trenere for den jobben de har gjort, og gjør, for klubben, selv 

i en vanskelig periode. Vi vil rette en spesiell takk til lederne i gruppene for den innsatsen de gjør for 

sin gruppe, men også for samarbeid de skaper mellom gruppene i klubben. 

 

 

Torp IF som organisasjon 
Visjonen for klubben er: Torp IF for trening, trivsel og 

tilhørighet.  

Aktiviteten i Torp IF skal preges av respekt og likeverd. Alle 

skal trives og føle glede ved å delta. Aktivitetene skal foregå 

innenfor rammer der alle opplever trygghet og tilhørighet. Alle 

i Torp IF skal ha klare og gode holdninger til temaer som 

mobbing, diskriminering, rasisme, rusmidler, doping, 

trakassering og bekjempelse av seksuelle overgrep. Vi skal 

fortsette jevnlig jobbe med disse temaene, og vise gode 

holdninger og god praksis på disse feltene. Det er på denne 

måten vi skaper trygghet, trivsel og tilhørighet, som igjen er grunnlaget for god sportslig utvikling.  

Hovedstyret håper at det positive arbeidet i klubben vil fortsette i 2023 

 
Torp IF, februar 2023 

 

Hovedstyret i Torp IF 
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Årsrapport Torp If – Håndballgruppa 2022 

 

Styret har i 2022 bestått av  

Ann Chalott Jauert - leder  

Morten Nygaard- nestleder 

Ruth Unni Liahagen Karstensen (ansvar påmeldinger), J 2010 

Jannike Hansen ansvar for kontakt med Torshov- damelaget 

Stine Gausemel Løvoll (ansvar kontingent og Spond)- G2010 

Nina Andresen- J 2010 og 2013 

Robert Nybakk Johansen- nøkkelkort- 2013 

Vibeke R. Hansen - 2014/2015 

Marie Lohrmann- 2008 

Stine Skaarberg- 2011/2012 

Darlèn Nygård- dugnadsansvarlig, 2008 

 

Det har vært avholdt fire styremøter fra august til desember. Det er usikkert hva som ble 

holdt av møter på våren.   

 

Andre verv og oppgaver 

Dommeransvarlig: Vjosa Muharremi 

Sportslig leder og trenerkoordinator: Andre Jauert 

Dugnadsansvarlig: Darlen Nygård 

Regnskapsansvarlig: Giedre Kazlauskaite 

Valgkomite- Vibeke R. Hansen 

 

Trenere og lagledere 

Det har vært avholdt et trener/ lagleder-møte.  

Det har i 2022 vært involvert flere i stor frivillig innsats både som trenere og lagledere for 

håndballen, men vi trenger å involvere flere rundt enkelte lag.  

Damelaget hadde i 2022 trenerressurs som ble godgjort med honorar for oppgaven– Gro 

Engsmyr.  
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Antall lag   

Torp If håndball har fortsatt sin økning av spillere. Vi har mange yngre utøvere, men ikke så 

mange eldre lag.  

Det var ved utgangen av 2022, 6 treningsgrupper med jenter i årsklasser fra 2008 -2016. Det 

er ikke lag i J13- serien og de som er født i 2012 spiller J11. Det er også en treningsgruppe 

med to guttelag (2010), samt at Torp håndball har et seniorlag. Lagene har deltatt i 

Loppetass, minirunder, kortbaneserier og Regionsserie. Flere av kullene har deltatt med 

flere lag. J 14 har i tillegg vært med i Temaserien. 

Loppetass 6 år (flere lag) 

Loppetass 7 år (flere lag) 

Minirunde 8 år  (flere lag) 

Minirunde 9 år (to lag) 

J9 år- Kortbaneserie (to lag) 

J11- år  Regionsserie (et lag) 

J12-år- 2 lag i Regionsserie 

G12-år- 2 lag i Regionsserie 

J14 år- 2 lag i Regionsserie og 2 lag i Temaserie.  

Senior- et lag  

 

Antall medlemmer: 174 filtrert på Torp IF håndball. Det er ikke alle av de yngste som er det.  

 

Aktiviteter 

Håndballsesongen for Torp If håndball har endelig blitt gjennomført som en fullverdig sesong 

etter flere år med endringer på grunn av pandemi. I april dro mange av lagene våre på en 

felles cup i Tønsberg- Slottsfjellcup. Lagene reiste sammen med to store busser. Mange av 

lagene våre deltok også i Fredrikstadcup. Vi har arrangert en intern cup i desember – 

Nissecup – der alt fra senior til 7-åringene deltok. Vi strevde en periode med at det var veldig 

kaldt i Borgehallen, men med unntak av en helgedag, er alle kamper gjennomført.  

Dugnader 

Torp håndball gjennomførte sin årlige dugnad på Fredrikstad cup. Vi hadde ansvaret for 

Torp skole og Nøkleby skole. Vi fikk gode tilbakemeldinger på jobben som ble gjort. Hvert 

enkelt lag har også hatt små dugnader, blant annet lotteri på Spond. Darlèn Nygård har 

gjennomført sitt første år som dugnadsansvarlig, noe som har fungert meget bra. Vi har 

endret dugnad i forbindelse med kamper til at hvert lag har ansvaret for egne kamper.  
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Treningssteder 

Torp håndball trente i 2022 i Borgehallen, Kongstenhallen og på Borge ungdomsskole. 

Antall timer tildelt av kommunen i 2022 har fungert greit, fordi to av de eldste lagene som 

genererte 6 timer treningstid, ikke eksisterer lenger. Det har ført til at det har vært flere timer 

å fordele. Kommunen klarte allikevel heller ikke denne sesongen å få alle timene vi har hatt 

krav på lagt til Borgehallen. 

Dommerutvikling 

Vjosa Kallaba har vært dommerkontakt i 2022, og har drevet med dommerutvikling blant de 

eldre jentene. Dette har ført til at vi har flere faste dommere som kan hjelpe til på minirunder 

og kortbaneserie. Vjosa gjør en flott jobb som klubben er helt avhengig av.  

Økonomi 

Det tok lang tid før ny leder av Torp håndball var på plass, og det har vært lite kontinuitet i 

styremøter våren 2022. Styret har jobbet hele høsten med å få en økonomisk oversikt. Det 

er utfordrende å vite hva hvert enkelt lag har av penger fordi alt ligger under en felles 

driftskonto. Vi prøver å innføre en ordning der det gis en økonomisk oversikt til de ulike 

lagene på hvert enkelt styremøte. Håndballen ser at de har mange som trenger støtte 

økonomisk for å kunne delta, og forsøker å holde en god dialog med foreldre og spillere 

rundt dette slik at flest mulig kan være med.  

 

Styret vil i 2023 bestå av:  

Ann Chalott Jauert - leder  

Morten Nygaard- nestleder 

Ruth Unni Liahagen Karstensen (ansvar påmeldinger), J 2010 

Jannike Hansen ansvar for kontakt med Torshov- damelaget 

Stine Gausemel Løvoll (ansvar kontingent og Spond)- G2010 

Nina Andresen- J 2010 og 2013 

Robert Nybakk Johansen- nøkkelkort- 2013 

Vibeke R. Hansen - 2014/2015 

Marie Lohrmann- 2008 

Stine Skaarberg- 2011/2012 

Darlèn Nygård- dugnadsansvarlig, 2008 
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Andre verv og oppgaver i 2023 

Dommeransvarlig: Vjosa Muharremi 

Sportslig leder og trenerkoordinator: Andre Jauert 

Dugnadsansvarlig: Darlen Nygård 

Regnskapsansvarlig: Giedre Kazlauskaite 

Valgkomite- Vibeke R. Hansen 

 

Trenere og lagledere i 2023 

Født 2016- Kristian Harstad, Linn Andersen, Thomas Olseng, Marie Kristoffersen og Malin 

Vik 

Født 2014/2015- Vegar Ormaasen, Vibeke R. Hansen, Thomas Nygård og Marthe- Renathe 

Aas 

Født 2013- Henriette Brostrøm, Henriette Ellefsen og Robert Nybakk Johansen 

Født 2011/ 2012- Håvard Ragnar Hoff- Hansen, Ann-Jeanett Hoff-Hansen, Miriam Moxheim, 

Lene Hulleberg Nygård, Heidi Rådahl, Stine Skaarberg, Silje Slangengen Skjelbred og 

Christian Arnesen 

Født 2010 Jenter- Ann-Sofi Slettevold Thorsen, Anders Fjeld og Jon Petter Hauge 

Født 2010 Gutter- Andrè Jauert, Anders Eilertsen og Ann Chalott Jauert 

Født 2008- Marianne Bekker og Pia Tømmerberg 

Damer- Trener: Gro Engsmyr, Lagleder: Jannike Hansen 

 

På vegne av styret i Torp If Håndball  

Ann Chalott Jauert 

Torp 23. februar 2022 

 

Vedlagt ligger et notat fra hver treningsgruppe om året som har gått.  
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Oppsummering av året som har gått fra de ulike treningsgruppene 

Jenter 2016 

Faste ledere rundt laget: Kristian Harstad, Thomas Olseng, Linn Andersen, Marie Kristoffersen og 

Malin Vik. 

Oppstart august/september 2022 med trening hver mandag 17:00-18:00 gymsalen på Borge 

Ungdomsskole. 

Vi har stort sett vært 25-30stk på alle treninger og kamper, en kjerne på 20stk mens noen nye har 

kommet og prøvd, og noen til og fra, har vi vært opp mot 30stk. (33stk registret i SPOND)  

Vi har deltatt på 3stk loppetassen turneringer så langt. 

4 lag Vestbyhallen, 4 lag Skjeberghallen, 4 lag Askimhallen, 3 lag påmeldt nå til siste runde 18.mars i 

Tistedalshallen.  

Treningene: Stort sett lagt vekt på «alle i aktivitet» den timen vi har. Lek, konkurranser og stafetter. 

Men mål om at alle skal være litt slitne og følelse av å ha brukt kroppen den ene timen vi har til 

rådighet. 

Etter jul har det vært mer innspill med ball, kast og mottak, stuss og bevegelser med og uten ball. 

Veldig god progresjon på samtlige fra oppstart og første turnering til nå. Veldig gøy og se dem 

mestre og få til nye ting. 

 Kamper: Stor suksess med Loppetassen turneringene, meldt på mange lag, og vi har heller hatt 

færre spillere pr lag og latt noen få spille mer dersom det har vært behov. Flest mulig skal få spille 

mest mulig når vi er på turneringer.  

Godt samhold og ingen konflikter i laget       

Laget har hatt et foreldremøte ved oppstart, vi skal ha et til før sesongen rundes av med tanke på 

neste år, da blir det litt mer bindende med treningsavgift, dugnader osv.  

 

For Torp Håndball 2016  

Kristian Harstad  
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Jenter 2014/2015 

Jenter 2014/2015 er 42 livlige jenter som syns håndball er gøy. 

Vi er 4 trenere og har god støtte av en fin foreldregruppe. 

Vi har deltatt på alle loppetassen rundene for J07 med 4 lag hver gang, tror det er 6 stk (med 

siste nå 18 mars). 

Og vi har deltatt på alle Intersport 4`er rundene (6 stk.) for J08, med 2-3 lag, med siste nå 15 

april. 

Det kommer fortsatt tilsig av jenter som vi spille håndball og vi har noen spillere fra stort sett 

alle skolene i nærområdet. 

(Kjølberg, Torp, Begby, Borge, Torsnes og Sagabakken). 

Jenter 2013 

Jenter 2013 startet sesongen med å få flere nye spiller, fra å være 8-10 jenter har vi dette året 

blitt 18 jenter. Tre jenter fra Torsnes, en fra Sellebakk og flere klassevenninner fra Torp 

skole.  

Startet sesongen med en runde i Kortbaneserie og en minirunde.  

Vi tok kontakt med kretsen for å få meldt på et lag til når vi så at et av de andre lagene hadde 

trukket seg fra kortbaneserien vår.  

Vi har derfor hatt to lag med i kortbaneserien og jentene har fått mye spilletid. Vi har hatt to 

treninger i uken, 1 time i gymsalen på Borge ungdomsskole og 1,5 time i Borgehallen. Vi har 

4 voksne (foreldre) rundt laget. Og har meldt oss på Fredrikstad cupen 2023. Det gleder vi 

oss alle til å oppleve!  

 

Mvh  Henriette G.Brostrøm 

 

Jenter 2011/2012 

Her kommer en liten oppsummering fra oss:  

Vi er 17 jenter totalt godt blandet fra 2011/2012. Sosial gjeng med fine jenter. 

7 frivillige rundt laget+ 1 betalt trener. 

Seriespillet har gått sånn noenlunde frem til nå, lett blanding av seier og tap.  

Påmeldt Fredrikstad Cup 2023 med 2 lag. 
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Jenter 2010 

Jenter 2010 er en gruppe på 20 jenter. I sesongen 22/23 har vi hatt med to lag i regionserien, ett lag i 

nivå 1 og ett lag i nivå 2. De har trent x2 pr uke og har i tillegg hatt en frivillig fellestrening med 

gutter 2010. Sesongen startet med en felles samling med G2010 i Borgehallen. En helg hvor vi lørdag 

gjennomførte treninger, lek og pizza, og søndag en interncup med blandede lag. En vellykket helg 

som jentene ønsker skal gjentas i neste sesong.  

Sosialt har vi hatt samling med trening/grilling, vært på FBK kamp og hatt julebord på Torp klubbhus 

med G2010. Vi har meldt oss på to cuper våren 23. Vestfossen cup i Drammen (overnatting på skole) 

og Fredrikstad cup. Etter sommeren skal vi på Dyreparken håndballfestival i Kristiansand. Vi har hatt 

en super sesong, og har hatt et flott samarbeid med G2010. 

Ann-Sofi, trener j2010 

 

Gutter 2010 

Gutter 2010 er en gruppe på 16 gutter. I sesongen 22/23 har vi hatt med to lag i regionserien i nivå 

2. Vi ønsket i utgangspunktet å ha et lag i nivå 1 og et lag i nivå 2, men trodde at vi ville få spille i den 

lokale serien hvis vi hadde 2- lag påmeldt i nivå 2.  Det ble ikke helt som vi hadde tenkt. Det ene laget 

har vært i den lokale serien, mens det andre laget har spilt mot lag innover mot Oslo. Guttene har 

trent x2 pr uke og har i tillegg hatt en frivillig fellestrening med jenter 2010. Sesongen startet med en 

felles samling med J2010 i Borgehallen. En helg hvor vi lørdag gjennomførte treninger, lek og pizza, 

og søndag en interncup med blandede lag. En vellykket helg som guttene ønsker skal gjentas i neste 

sesong.  

Sosialt har vi hatt julebord på Torp klubbhus med J2010. Vi har meldt oss på en cup på våren 23, 

Fredrikstad cup, men ser på muligheter for å delta på en til. Etter sommeren skal vi på Dyreparken 

håndballfestival i Kristiansand. Vi har hatt en super sesong, og har hatt et flott samarbeid med J2010. 

Ann Chalott- G 2010 
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Jenter 2008 

 

Seriespill: 

Torp jenter 2008 bestod av en spillergruppe på 18-19 jenter.  

Vi har to lag i serien, et på nivå 1 og et på nivå 2. 

Begge lag har gjort det meget godt i sesongen 2021/2022: 

- Torp 1 vant sin pulje på høsten og kom til a-slutt spill og ble nr 6 i a-sluttspill for hele 

Region Øst. 

- Torp 2 vant også sin pulje og kom til b1-sluttspill for nivå 2 (det beste nivået). De ble 

nr 2 i serien etter jul. 

- For sesongen 2022/2023 er bildet ganske likt. Torp 1 kvalifiserte seg til a-sluttspill og 

Torp 2 kom til b2-sluttspill. 

Turneringer: 

Vi deltok med 2 lag i «klubb-turneringen» i Slottsfjellcup i Tønsberg, der et av lagene vant 

vår aldersklasse. Dette var en fin turnering hvor alle Torpe-lagene deltok og vi bodde 

sammen på en skole. Det sosiale var veldig bra! 

Vi deltok på Fredrikstadcup i juni, som alltid er en flott turnering. 

Etter sommeren (i august) deltok vi i en treningsturnering med Spydeberg IL i Spydeberg og 

vi deltok Smaalene Cup.  

I Smaalene cup overnattet begge lagene på Anstensrud Gård i Spydeberg. Det ble en flott 

sosial kveld og jentene spilte kubb, danset, spiste pizza og hygget seg.  

 

Sosialt: 

I tillegg til overnatting på Anstensrud gård i Spydeberg, har vi hatt juleavslutning og 

sommeravslutning på Vispen. 

Vi opplever å ha et godt samhold i laget og miljøet er godt. 
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Treninger: 

Vi har trent 3 ganger i uken, pluss kamper i helgene fram til jul 2023, to dager i Borgehallen 

og en dag i Kongstenhallen.  Vi har noen ganger i året hatt gjestetrenere. Dette året er det 

Wenche Halvorsen Stensrud som har bidratt med sin kompetanse i vår spillergruppe. 

Etter jul 2023 har vi i tillegg startet å trene en dag i uken i brytehallen med fokus på 

skadeforebyggende trening / styrketrening med egen kroppsvekt. Vi avslutter treningen med 

kanon-ball med skum-ball med stort engasjement og entusiasme. 

Etter jul 2023 har vi også hatt fellestreninger med ØIL hver 14. dag med Wenche Halvorsen 

Stensrud som gjestetrener. 

Økonomi: 

Vi har ikke fått oversikt over hvor mye J2008 har av penger på konto, men vi vet at vi skal ha 

en noe penger innestående.  

Vennlig hilsen  

Marianne Bekker og Pia Tømmerberg 

Trenere j2008 

 

Damelaget 

Damelaget er en flott gjeng unge jenter som trives veldig bra med å komme hjem til 

barndomsklubben igjen, en del har prøvd seg ute i andre klubber, noen har vært ute 

pga. studier og noen har vært i Torp siden barndommen. Alderen på jentene er nå fra 

født i 2003 og de eldste som er født i 1996. Vi er på «papiret» 20 medlemmer men ikke 

alle er like aktive, vi har en trofast trenergruppe på 10-12 jenter og en del jenter som er 

innom mellom skole, jobb og familieliv. I årets serie i 5 div står vi med 13 spilte kamper 2 

tap, 1 uavgjort og 10 flotte seire. Tre kamper gjenstår og det skal veldig mye til for at vi 

ikke klarer å rykke opp i år, opprykket er 99% sikret. Så vi håper og tror at Torp If 

damelag er i 4 div neste sesong. Gro Engsmyr har vært trener denne sesongen og 

Jannike Hansen lagleder. 
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TORP IF 

 

Årsberetning brytegruppa 2022 

 

Brytestyret 2022 

Leder: Bjørge Iversen 

Sekretær: Wibeke Adriansen/Anne Rolfsen 

Kasserer: Ole Johnny Solberg 

Styremedlem: Tom Arnesen  

Styremedlem: Allan Wernersen 

Styremedlem: David Fredheim 

 

Sesongen 2022 

Vi startet opp bryteskole med en liten vri. Vi har bestemt oss for å fokusere 

mere på lek, akrobatikk og kroppsbeherskelse og litt mindre på bryting for de 

minste. Vi har tro på at denne løsningen. Det har også vært suksess å bruke 

utøvere fra det største partiet som trenere på bryteskolen sammen med en 

voksen. Bryteskolen er for barn fra 6år og oppover. Bryteskolen teller i dag 12 

utøvere. 

Det største partiet teller 11 utøvere. For å øke aktiviteten på det eldste partiet 

har vi inngått et samarbeid med U-11 laget til Stjernen. De får stille med inntil 

8 mann på treningene våre på mandager. Det har vært stor suksess. Vi har nå 

rekruttert 3 av guttene på hockeylaget til brytingen permanent.  

Vi har også et senior/veteran parti som trenes av Tobias Arnesen. 
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Etter flere år uten deltagelser på stevner deltok vi på Østfold brytekrets sin 

minicup. Der stilte vi med 5 utøvere. Vi sliter fortsatt litt med ettervirkninger av 

pandemien. Da all stevnevirksomhet ble stoppet. Bryting er en veldig tøff 

idrett. Og når man ikke har deltatt på stevner på et par år. Kan det være tøft å 

komme i gang igjen. 

Styrets sammensetning endret seg i løpet av sesongen. Da Wibeke Adriansen 

gikk ut av styret og ble erstattet av Anne Rolfsen. 

 

 

Trenere: Gøran Nilsen, Tobias Arnesen, Bjørge Iversen og David Fredheim 

Dommer: Gøran Nilsen National Kategori 1 

Møtevirksomhet: Det har vært avholdt 5 styremøter i 2022 

Representasjon:  

Gøran Nilsen sitter i dommerkomiteen i Østfold Brytekrets 

Gøran Nilsen dømte i senior NM 

Gøran Nilsen deltok på dommer kick off. 

Bjørge Iversen sitter i styret i Østfold Brytekrets 

 

Målsettinger for 2023 

 

Vi vil starte opp en ny runde med bryteskole fra høsten. Dette vil være 

rekrutteringsbasen vår.  

Vi har som målsetning å rekruttere utøvere fra bryteskolen til det eldste 

partiet. Målet er å flytte opp 2 utøvere hver sesong.  

Vi har også målsetning å delta på 4 stevner i 2023 
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Vi ønsker også en representant fra bryteskolen i Brytestyret. Dette er noe vi 

ønsker å rekruttere. 

 

Til slutt må vi rette en takk til trenerer, styret og alle som får dette til å rundt til 

beste for barna. Alle gjør en fantastisk innsats! 

 

Styret 
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 Årsrapport Torp IF 2022 - fotballgruppa  

Styret har i 2022 bestått av  

Robin Nyberg – leder  

Jørgen Brostrøm - nestleder  

Marius Borsheim – kasserer  

Thomas Vehler – trenerkoordinator  

Roy Kristoffersen – dommeransvarlig  

Terje Jonassen - styremedlem  

I løpet av året har vi gjennomført 10 styremøter. Gruppas primæroppgaver har vært drift og Kiwi-

Bama cup.  

Fotballåret  

Fotballåret 2022 ble et gledens år for alle aktive utøvere som igjen kunne spille fotball mer eller 

mindre normalt etter de to foregående covid-19-årene, med mye nedstenging og lite fotballaktivitet. 

I seriespillet stilte vi med 8 lag i forskjellige aldersklasser inkludert senior A- og B-lag. Mens det 

yngste og niende laget deltok på cup, da de ikke har serie i denne alderen. Totalt hadde vi i fotballen 

110 aktive utøvere fordelt på de forskjellige lagene.  

Tine fotballskole Den første uka i sommerferien arrangerte vi for andre året på rad Tine fotballskole. 

Denne gikk over 2 dager og rundt 25 barn i alderen 6-12 år deltok og var blide og fornøyde.  

Torpedagen  

Etter to år uten, arrangerte vi igjen Torpedagen, sammen med resten av foreningen i slutten av 

august. Dette var en vellykket dag med mye aktivitet og glede for store og små.  

Kiwi-Bama cup  

I tradisjonens tro ble det i oktober arrangert det som for nytt av året ble omdøpt til “Kiwi bama-

cup". 132 lag og ca. 800 spillere deltok på cupen som har blitt et høydepunkt for både oss som klubb, 

men ikke minst for alle lagene og deltagerne fra vår krets og omegn. Barna koser seg enormt på 

besøk hos oss og vi får masse skryt fra både utøvere, trenere, foreldre og besteforeldre som dukker 

opp år etter år. Det er rett og slett blitt et høydepunkt i sesongen for mange og det skal vi være 

stolte av. Vi må ydmykt takke vår eminente cupkomité, de skal ha en stor del av æren for at cupen 

blir en suksess år etter år, sammen med alle som stiller opp  

på dugnad for at det i det hele tatt lar seg gjennomføre. Det er godt å se at dugnadsånden fortsatt 

lever i beste velgående, det er vi veldig takknemlige for! Vi må også rette en takk til vår 

samarbeidspartner rundt cupen, NFF, Kiwi og Bama, som lar oss fortsette å arrangere år etter år.  

Frivillighetens år  

Året 2022 var frivillighetens år og skulle feire Norges viktigste lagarbeid. Det skulle bidra til å 

synliggjøre og aktualisere frivilligheten, øke kjennskap og annerkjennelse og til å få flere med. Vi ser 
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at det blir vanskeligere og vanskeligere å få personer til å ta frivillige styreverv og trenerverv, vi 

håper flere vil få øynene opp for hvor givende slike verv kan være, du kan utgjøre en forskjell. Ikke 

minst er det er essensielt for å drive en klubb av vår størrelse. Vi i styret retter en stor takk til de vi 

allerede har i klubben av frivillige trenere, lagledere og foreldre i og rundt lagene, som stiller opp i 

vær og vind, og legger forholdene til rette for aktivitet og glede for egne og andres barn. Dere er 

uvurderlige! Vi vil også rette en stor takk til klubbens øvrige grupper og ikke minst “seniorgjengen” 

for deres engasjement og dugnadsånd som kanskje ikke alle legger merke til, men som er gull verdt.  

Økonomi Driften gikk ca. i null. Likviditeten er god. Se vedlagt regnskap.  

Jeg overlater nå stafettpinnen videre etter to fine, innholdsrike, utfordrende og givende år som 

fotballeder i det som jeg stolt kan kalle klubben min. Jeg takker ydmykt for tilliten jeg har blitt vist. 

Takk for samarbeidet med hovedstyret og spesielt takk til resten av fotballstyret som tok meg imot 

med åpne armer. Dere har vært gode sparringspartnere i valg og avgjørelser på klubbens vegne og 

har delt deres kunnskap og erfaring med meg. Lykke til videre alle sammen, dere gjør en strålende 

frivillig innsats!  

Torp 14.mars 2023  

Robin Nyberg, Fotballeder, Torp IF  

Trenere i barne- og ungdomsfotball, Torp IF 2022  

2015 Martin Johansen, Thomas Andresen, Håkon Alexander Grøttum  

2014 Rolf Gunnar Hansson, Jan Erik Bårli og Ann-Mari Edell Martinsen  

2013 Lars Bjørge Thorsen  

2012 Kim Haglund, Katrine Johansen og Sara Beate Kittilsen  

2010/11 Mokhtar Ashur El Mggry  

2009 Audun Paulsen, Ole-Herman Andreassen og Kristoffer Gundersen  

2008 Trond Michalsen og Morten Brostrøm  

A-lag og B-lag Terje Jonassen, Kenth Børresen, Roger Thorvaldsen og Jørgen Brostrøm  
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Oppsummering av 2022 sesongen for de respektive lagene. 

2015-laget 

Vi var 15-18 spillere på laget. Vi deltok ikke i noen serie, da dette ikke finnes for de yngste lagene. 

Men vi var med på vår egen Kiwi-Bama cup, dette ble vårt store høydepunkt for sesongen. I 

desember hadde vi nisseavslutning med grøt på klubbhuset, dette var stas!  

2013-laget 

Vi var 13 spillere gjennom 2022. Spilte siste års 5er med 1 lag påmeldt i serien. Hadde en trening 

felles med 2012. De som hadde lyst rullerte på å spille kamper med de på 7er. Fint samarbeid og 

overgang for de som benyttet muligheten. 

Cuper: 

Var med på sparebank 1 cup kvik Halden. Veldig bra organisert og fin turnering. Fin oppstart før 

seriespillet. 

FFK cup. Stas å spille på stadion. August. Fin start etter ferien. 

Torpecupen.     

Høydepunkter/sosialt: 

Foreldrene og ungene hjemme i hagen med 5-kamp, foreldre mot barn. Grillet hamburger og et lite 

foreldremøte. Kongstenbadet før sommerferien. FIFA og bordtennis- turnering på hytta før jul. 

Pizzasamling på hytta etter trening. 

Er nå 14 spillere. (12 stk 2013, 1stk 2014 og 1 stk 2012.) 2012 gutten har alltid vært med på laget 

vårt. 

Lars Bjørge Thorsen 

2008-laget 

Lagledere/trenere: Trond Michelsen og Morten Brostrøm 

Opptellingen før sesongstart viste at vi ville ha åtte 2008-gutter tilgjengelig til denne sesongen. For 

guttenes og lagets utvikling hadde vi ønsket å stille et 11-mannslag og spille kampene på stor bane, 

men med det antallet spillere vi hadde til rådighet ble det en umulighet. Laget ble derfor meldt på 

med et 9`er lag i klassen for breddefotball, med kamper på halv banestørrelse. 

Til hver kamp var vi avhengig av å låne minst tre gutter fra klubbens 2009-lag. Pga. skader og 

konfirmasjonsforberedelser som kolliderte med kampene våre, ble lånet fra 2009-laget vesentlig 

større enn forventet. Opptellingen etter at sesongen var over viste at vi hadde lånt 12 forskjellige 

gutter fra dette laget. 

Både 2008- og 2009-laget har mange åpenbare talenter, og hvis alle disse til enhver tid hadde vært 

tilgjengelig, burde vi hatt gode muligheter til å ha toppet serietabellen ved sesongslutt. Slik ble det 
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ikke. I vår avdeling med 10 lag lå vi på tredjeplass til sommerferien, tett bak tabelltoppen, men 

havnet til slutt på en fjerdeplass med 28 poeng og 81-62 i målforskjell. 

Laget har deltatt på to helgecuper etter forespørsler fra henholdsvis Begby IL og Selbak TIF. I den 

første cupen, en eliteturnering i Tønsberg for G14-lag, hadde Begby meldt på to lag, men hadde for 

få spillere til sitt andrelag. Vi takket ja til forespørselen og stilte med de syv guttene fra oss som 

ønsket å bli med. Egenandelene vi skulle betale ble finansiert med pizzalotteri og økonomisk støtte 

fra klubben vår. Det ble en fin og miljøskapende helg, men en eliteturnering med de beste G14-

lagene i landet, ble litt over vårt nivå, og spesielt når vi stilte lag sammen med de dårligst rangerte 

Begby-guttene. Det endte med en seier, en uavgjort og fem tap. 

Den andre cupen – Sandarcupen i Sandefjord som er Norges største helgeturnering for gutter og 

jenter opp til 19 år, ble årets store opptur for de fem guttene som ønsket å bli med fra oss. Selbak 

hadde meldt på ett lag, men hadde for få gutter til å stille med en slagkraftig 11`er og benk. Vi 

trengte ikke å betale en krone i egenandel – Selbak betalte alt bare vi ville bli med. Helgen startet 

med fredagskamp på Color Line Stadion mellom Sandefjord og Rosenborg. 

Det ble en fin oppstart til alle kampene som skulle spilles på lørdag. Det sammenslåtte Selbak/Torp-

laget viste tidvis storspill denne dagen og havnet til slutt som nr. 2 i sin gruppe, noe som betydde at 

vi skulle til A-sluttspillet på søndag. 8-delsfinalen mot Slemmestad søndag morgen ble en særs 

spennende kamp som endte med seier etter straffesparkkonkurranse. I kvartfinalen ble det nok en 

oppsiktsvekkende seier, denne gang mot andrelaget til Mjøndalen. Med denne seieren hadde vi 

sikret (delt) tredjeplass. I semifinalen ble det tap mot Mjøndalens førstelag som også vant 

turneringen. Men hva gjorde vel det – guttene kunne dra hjem med medaljer rundt halsen og en 

kjempestor pokal, og ikke minst – med minner for livet. 

 

Morten Brostrøm 

Seniorlaget 

Sesongen startet bra med seier i Oboscupen og pokal hjem til skapet. Det store målet for sesongen 

var opprykk til 5.divisjon. Det gikk dessverre ikke, vi ender til slutt på en 5.plass. Vi spilte 22 kamper 

hvor det ble 13 seiere, 1 uavgjort og 8 tap. Målforskjellen ble 95-41. Totalt brukte vi 26 spillere på a-

laget. Både benjamin Willadsen og Casper Jansson fikk sine debuter og begge noterte seg for et mål. 

Moro med Torpegutter som kommer inn på A-laget. Én spiller rundet 100 kamper for A-laget denne 

sesongen, det var Robin Nyberg, som i tradisjonens tro ble overrakt “Torpebildet”. 

Årets spiller: Andreas Jonassen 

Årets Toppscorer: Joakim Olsen 

Årets ungespiller: Henrik Kristiansen 
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Årsrapport Barneidrett 2022 

Trenerteam; 

Barneidretts koordinator; Kamaldeep Chudasama. 

Trenere; Hanna Torp og Wivian Helene Nygaard (Torpe jenter som går første året på vgs). Vi har også 

i år fått med oss Emilie Marie Fredheim, en som har småsøsken som går på barneidretten. Fungerer 

bra og er en bra ressurs til trenerteamet! 

Organisering 

Tidspunkt for trening er onsdager 1700. Vinterstid har vi trent i brytehallen og ute resten av året på 

Torpebanen. Vi byttet om fra mandager pga krasj med annen brytetrening. 

Målsetninger med barneidretten 

Vi jobber på treningene med at det skal være 

1. Gøy 

2. Ingen kø i aktiviteten 

3. Lære seg reglene i aktiviteten 

4. Trygge barna 

5. Krever at barna følger med og viser respekt og omsorg for hverandre og voksne (vi tar en 

prat med barn og foreldre når dette ikke er godt nok fra den enkelte) 

6. Jeg kjøper inn til noen treninger frukt for å gjøre barna vant til sunt kosthold etter trening 

Aktivitet 

Svært mange barn der vi er mellom 15-20 barn per trening. Stabilitet i gruppen og svært få som har 

gitt seg utenom de som begynner på skolen. Naturlig tilsig av barn og foreldre fra barnehagene på 

Torp. I starten reklamerte jeg på barnehagene, men nå er det jungeltelegrafen som gjør nytten for 

oss. Tilbudet begynner å bli godt kjent på Torp og jeg tror det er fordi vi er godt organiserte, har 

dyktige trenere og gode fasiliteter. Det er også gratis å delta – det tror jeg er viktig. Det er flest 4-5 

åringer nå, men noen barn nede i 3-års alderen og noen rett før skolestart. Vi jobber for at barna kan 

trene uten foreldre til stede og det går med de fleste barn.  

Digital kommunikasjon 

Vi bruker fortsatt Spond som vi begynte med i fjor, funker fortsatt fint. Enklere å administrere. 

Trenerne våre styrer dette. 

Veien videre 

Trenerne våre går på andre året på vgs og de tar vi en evaluering til sommeren hvordan deres 

hverdager blir på tredje året. Prøver å tilrettelegge dag og tid slik at de kan rekke det. Disse to 

trenerne får også noe betalt for å stille opp. Jeg blir med frem til sommeren og tar en evaluering da. 

Vi har fått med oss Emilie som går i 9 klasse, hun har to yngre søsken på barneidretten. Dette funker 

veldig fint som en ekstra styrke til trenerne, vi tar evaluering om hun kommer til å fortsette etter 

sommeren. 
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Husstyrets årsberettning 2022 

 

Medlemmer av husstyret. Per A Arntsen, Håkon Wernersen, Kai Kvarud, Roy Olavesen, Viggo 

Brostrøm, Øyvind Brostrøm, Jan Davidsen, Roger Andersen, Eyvind Pettersen, Finn B Johansen, Edgar 

Johansen 

Følgende som er gjort.  

Satt på plater utvendig grunnmur. Ordnet gjerde som ble kjørt ned. Ordnet ny og bedre kapasitet på 

strøm til kiosken. Og div vedlikehold på hus og bane. 

Vil takke alle som har vært involvert i arbeidet som er gjort. 

Husstyret 

Roger A   
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Vedlegg 3 – Sak 9 -Regnskap 
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Vedlegg 4 – Sak 10 Fastsette medlemskontingent og gi fullmakt til 

gruppestyrene til å fastsette treningsavgifter 
 

 

Det er årsmøtet som fastsetter medlemsavgiften i klubben. Denne avgiften skal betales av alle som 

er medlemmer i idrettslaget og kreves inn en gang per år. I tillegg kan det kreves en aktivitetsavgift 

for å være med på organisert aktivitet i regi av de ulike gruppene i idrettslaget. Denne kan variere 

med årskull og gruppenes ulike tilbud. 

 

Forslag til vedtak:  

Medlemsavgift for 2024 holdes på samme nivå som 2023. 250kr for enkelt medlem og 500kr for 

familiemedlemskap. 

Årsmøtet gir fullmakt til gruppestyrene å fastsette treningsavgifter.  
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Vedlegg 5 - Sak 11: Budsjett for 2023 for hovedstyret og de ulike 

gruppene 
 

Budsjett Hovedforeningen 
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Budsjett for Brytegruppa 
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Budsjett håndballgruppa 2023 

 

 

Budsjett 2023
Driftsinntekter

3130 Dugnadsinntekter 38 000,00

3150 Sponsorinntekter 0,00

3250 Inntekt fra egne arrangementer 80 000,00

3440 Andre tilskudd 100 000,00

3450 Driftstilskudd internt 0,00

3930 Treningsavgift 83 550,00

3960 Loddsalg 90 000,00

3990 Andre inntekter 0,00

Sum inntekter 391 550,00

Driftskostnader
5560 Dommergodtgjørelse 40 000,00

5570 Trenergodtgjørelse senior 25 000,00

6300 Leie lokaler 80 000,00

6302 Dommerandel/kurs 20 000,00

6303 Kostnad Senior 54 000,00

6411 Turneringskostnader 15 000,00

6420 Spillerlisenser 3 000,00

6540 Inventar 400,00

6580 Idrettsutstyr 5 000,00

6700 Regnskapshonorarer 10 000,00

6780 Annen fremmedtjeneste 0,00

6800 Kontorrekvisita 500,00

6810 Datakostnad 500,00

6820 Trykksaker 0,00

6860 Møter, kurs, oppdatering etc. 2 000,00

6940 Porto 0,00

7140 Reisekostnader 12 000,00

7162 Bevertning 2 000,00

7320 Reklamekostnader 0,00

7415 Påmelding serier, turneringer etc. 100 000,00

7420 Gaver 3 000,00

7770 Bank og kortgebyrer 3 200,00

7790 Div kostnader 2 000,00

Sum kostnader 377 600,00
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Budsjett fotballgruppa  



34 
 

Vedlegg 6 - Sak 12: Valg - - Valgkomiteens innstilling  
 

Hovedstyret: 

Leder: Ole-Jørgen Torp (ny) 

Nesteleder/miljøkontakt: Thomas Willadsen (gjenvalg) 

styremedlem/kasserer: Marius Borsheim (ny) 

styremedlem/sekretær: Camilla Bekkevold (ny) 

styremedlem: Wibeke Adriansen (ny) 

styremedlem/miljøkontakt: Monica Knudsen (gjenvalg) 

 

I tillegg består hovedstyret av gruppelederen fra håndball-, fotball- og brytegruppa, samt leder 

av husstyret og leder damegruppa.  

 

Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til ulike råd og utvalg som kreves 

representasjon i krets og forbund. Styret gis også fullmakt til å oppnevne en ekstra person til 

revisjon av regnskapet 

 

 

Personer til revisjon av regnskapet 

Øyvind Brostrøm og xx 

 

 

Fotballgruppa: 

Leder: Terje Jonassen  

Nestleder: Jørgen Brostrøm 

Kasserer: Marius Borsheim 

Ungdomsansvarlig: Thomas Vehler 

Dommeransvarlig: Roy Kristoffersen 

Styremedlem: Jan Erik Bårli 

 

Tillitsvalgte rundt de ulike årskull i fotballgruppa: 

2016: Andreas Pettersen og Marie Rolness 

2015: Martin Johansen, Thomas Andresen, Håkon Alexander Grøttum 

2014: Rolf Gunnar Hansson, Jan Erik Bårli og Ann-Mari Edell Martinsen 

2013: Lars Bjørge Thorsen 

2012/11: Dilgash Barakat, Ann-Mari Edell Martinsen, Sandra Thorvaldsen, Jøran Martinsen. 

2010/09: Thomas Vehler, Audun Paulsen, Ole-Herman Andreassen og Jon Harjo. 

2008: Morten Brostrøm – samarbeid med Selbak 

Senior: Terje Jonassen, Kenth Børresen, Roger Thorvaldsen 

 

Håndballgruppa: 

Ann Chalott Jauert - leder  

Morten Nygaard- nestleder 

Ruth Unni Liahagen Karstensen (ansvar påmeldinger), J 2010 
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Jannike Hansen ansvar for kontakt med Torshov- damelaget 

Stine Gausemel Løvoll (ansvar kontingent og Spond)- G2010 

Nina Andresen- J 2010 og 2013 

Robert Nybakk Johansen- nøkkelkort- 2013 

Vibeke R. Hansen - 2014/2015 

Marie Lohrmann- 2008 

Stine Skaarberg- 2011/2012 

Darlèn Nygård- dugnadsansvarlig, 2008 

 

 

Andre verv og oppgaver i 2023 

Dommeransvarlig: Vjosa Muharremi 

Sportslig leder og trenerkoordinator: Andre Jauert 

Dugnadsansvarlig: Darlen Nygård 

Regnskapsansvarlig: Giedre Kazlauskaite 

 

Trenere og lagledere i 2023 

Født 2016- Kristian Harstad, Linn Andersen, Thomas Olseng, Marie Kristoffersen og Malin Vik 

Født 2014/2015- Vegar Ormaasen, Vibeke R. Hansen, Thomas Nygård og Marthe- Renathe Aas 

Født 2013- Henriette Brostrøm, Henriette Ellefsen og Robert Nybakk Johansen 

Født 2011/ 2012- Håvard Ragnar Hoff- Hansen, Ann-Jeanett Hoff-Hansen, Miriam Moxheim, 

Lene Hulleberg Nygård, Heidi Rådahl, Stine Skaarberg, Silje Slangengen Skjelbred og Christian 

Arnesen 

Født 2010 Jenter- Ann-Sofi Slettevold Thorsen, Anders Fjeld og Jon Petter Hauge 

Født 2010 Gutter- Andrè Jauert, Anders Eilertsen og Ann Chalott Jauert 

Født 2008- Marianne Bekker og Pia Tømmerberg 

Damer- Trener: Gro Engsmyr, Lagleder: Jannike Hansen 

 

Brytegruppa: 

Brytestyret 2023 

 

Leder: Bjørge Iversen 

Sekretær: Anne Rolfsen 

Kasserer: Ole Johnny Solberg 

Styremedlem: Tom Arnesen 

Styremedlem: Allan Wernersen 

Styremedlem: David Fredheim 

 

Trenere: Odd Gøran Nilsen, Tobias Arnesen, Robin Martinsen, Bjørge Iversen, David Fredheim og 

Finn Erik Adriansen 

 

Husstyret: 

Erik Brostrøm (ny) 

Håkon Wernersen 

Viggo Brostrøm  
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Øivind Brostrøm  

Roger Andersen 

Per A Arntsen  

Petter Knudsen  

Roy Olavesen  

Edgar Johansen  

Kai Kvarud 

Jan Davidsen 

 

Husstyret vil konstituere seg selv på første møte o 

 

Barneidretten: 

Leder: Kamaldeep Chudasama 

Trenere: Wiwian Nygård, Hanna Torp, Emilie Marie Fredheim 

 

Forslag fra hovedstyret: 

 

Valgkomité: 

Leder: Atle Jansson (fotballgruppa)  

Medlem: Vibeke Rudsbråten Hansen (håndballgruppa) 

Medlem: xxx (brytegruppa) 

 


